
Klepp kommune
BORE SKULE

Verdalsvegen 31

4351 Kleppe
Tlf 51 78 97 20

Møtereferat FAU Bore skule

Møtedato: 28.05.24 Møtetid: 19.30-21.15 Møtestad: Bore skule
Møtedeltakarar:
Gry Eileen Grude 1A

Helene Seldal 1B

Olav Andreas Lura (Leder/KFU) 2D

Ine Bjorheim Berge 4A

Hege Suphellen Guggedal 5A

Katarzyna Sziwa 5B

Lill Christine Vien (Nestleder/SU/SMU leder) 6B

Linda Tveit Paulsen (Kasserer/vara SU/SMU) 6B

Jorun Beate Fylkesnes Rektor

Fraværende:

Iselin Aarsland Abrahamsen (SMU) 2C

Gaute Hovtun 3B

Kim Roger Mæland 4C

Saksliste

Sak nr. Sak Ansvar Frist

23/24 44:

Godkjennelse av FAU møtereferat 09.04.2024 og innkallelse 28.05.2024 (5 min.)

● Ingen innvendinger til innkallelse eller møtereferat.

23/24 45:

Rektors tid - Mai (20 min.)

Trygt og godt skolemiljø, inkludert språkbruk

● Rektor opplever det som litt “rolig” nå, uten noen spesielle endringer i
forhold til tidligere. Jobber fremdeles aktivt for å fremme et trygt og godt
skolemiljø.
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Personalsituasjon

● Tidligere i vinter ble det ansatt en ½ pedagog stilling
● Pr i dag er det tilstrekkelig med pedagoger på skolen
● Skolen er i full gang med timeplanlegging for kommende skoleår
● Det er også begynt planleggingen for spesialundervisning til aktuelle elever
● 1.-4. trinn - lærernorm - ok
● 5.-7 trinn - lærernorm følges, men mer utfordrende på mellomtrinn enn

småskole med tanke på elevmassen og målform

Sykefravær

● Fremdeles noen i lengre sykefravær, uendret fra tidligere
● Det er også noe kortsiktig sykefravær, uten at rektor gir noen konkrete tall
● Ut i fra registrert sykefravær er det ifølge rektor ikke noe som er

arbeidsrelatert

Økonomi

● Et lite overforbruk i forhold til budsjett, hovedsakelig relatert til
lønn/vikarer. Rektor er ikke bekymret og forventer å komme i tråd med
budsjettet til høsten.

Mobilbruk/smartklokker ved Bore skule

● Rektor ønsker å forby mobiltelefoner og smartklokker på skolen. Ifølge
rektor har Frøyland skule innført et forbud og hun ønsker å se hvordan dette
er blitt gjort på denne skolen for å innføre lignende på Bore skule.

Annet

● Kontrollutvalget i Klepp kommune ønsker revisjon på trygt og godt
skolemiljø. Bore skule er en av skolene som er valgt ut. Lærerne får
spørreskjema ifm denne revisjonen.

● Agenda Kaupang - Klepp kommune har hyret konsulentselskapet for å finne
ut hvordan skolene i kommunen kan bli mer effektive.

● Administrasjonen har gjennomført en evaluering av kantinen. Erfaringene er
at det generelt sett er opprivende for de yngste og skolen velger å tilby
kantine for mellomtrinnet (5.- 7. trinn) for kommende skoleår

● FAU positiv til endring i kantine
● Administrasjonen har kommunisert klasseinndelingene på de forskjellige

trinnene til kommende skoleår. Rektor har fått mange henvendelser fra
bekymrede foresatte på kommende 7.trinn. Alle har fått tilbakemelding.
Rektor og skolesjef har også laget et skriv til alle foresatte på kommende
7.trinn hvor de har begrunnet valget som er gjort. Rektor har ansvar for
klasseinndelingen og mener dette er den beste løsningen for mellomtrinnet
sett under ett. FAU har forståelse for valget som rektor har tatt. FAU har
også full forståelse for de foresatte som er bekymret for
klasse-sammenslåingen på kommende 7.trinn.

● Skolerute ble vedtatt i SU 08.02.24. Pga feilkommunikasjon er denne ikke
oppdatert. Den vil bli tilgjengelig på skolens hjemmeside så snart den er
oppdatert.

● SU har fattet vedtak basert på feilinformasjon angående oppstart på SFO for
1.trinn. Administrasjonen finner en løsning for oppstart i august for barna
dette gjelder. Saken vil bli tatt opp på ny i kommende SU møte.
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23/24 46:

Status vedrørende tilsyn av Statsforvalteren (10 min.)

● Statsforvalteren har gitt beskjed at det skal komme en tilbakemelding 4.juni.
Rapporten vil bli offentliggjort.

23/24 47:

Evaluering av Gatecup (10 min.)

● Olav ga en kort evaluering av gatecuppen. Generelt bra gjennomført.
Detaljert evaluering er tilgjengelig på FAU sin disk.

23/24 48:

Evaluering av Sykkelprøve (10 min.)

● Kim som var ansvarlig for sykkelprøven var ikke til stede på møtet. Det ble
rapportert at sykkelprøven ble godt gjennomført.

23/24 49:

Evaluering av 17.mai (10 min.)

● Positive tilbakemeldinger fra skolen.

● Det har vært lite tilbakemeldinger til komiteen. Erfaringene tilsier at det har
vært et vellykket gjennomført feiring.

● 17.mai komiteen har mer detaljer på evalueringen som vil bli tatt opp igjen
ved planlegging av 17.mai feiring neste år.

● Det er også kommet innspill at FAU/17.mai komitee på Bore, Kleppe og
Kleppelunden bør vurdere en samling i høst for å avklare 17.mai planer for
2025.

23/24 50:

FAU leders tid - mai (10 min.)

FAU 2024/25

● Det mangler 1 FAU representant på 1., 4. og 6. trinn. På 3.trinn er det
foreløpig ingen FAU representanter for kommende skoleår.

Økonomi

● Gatecup gikk et par tusen i pluss og det er rett i underkant av 50.000 på
konto.

● 17.mai komiteen har estimert at arrangementet gikk ca 10.000 i pluss. Alle
faktura og utlegg er foreløpig ikke mottatt og betalt

23/24 51:

Etablering av FAU Kleppelunden skule (10 min.)

FAU Bore skule besluttet i forrige møte å gi et edruelig og rettferdig beløp til etableringen av FAU
Kleppelunden, hvor ca 21% av elevene ved Bore skule skal gå neste år.

Beløpet ble ikke bestemt forrige møte, men skal bestemmes på dette møte avhengig av hvilket
beløp FAU Horpestad/Kleppe kommer til å ta med seg til den nye skolen.

● Enstemmig vedtatt. FAU Bore skule gir FAU Kleppelunden skule NOK
100,- pr elev som skal begynne på Kleppelunden skole. Det er ca 90 elever.
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23/24 52:

Eventuelt / andre saker

● Neste FAU-møte blir tirsdag 27.august 2024 kl 19:30. Olav sender ut
innkalling.

Sted Bore skule

Referent
Olav Lura
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